
Läsnä: 
 

Puheenjohtaja: Mette Soittila 
Tekninen assistentti: Tuomas Kerminen 
Isäntä: Aleksi Mattila 
Excumestarit: Petja Serada ja Joonas Hukkanen 
Tekninen assistentti: Juha Erholm 
 
Etänä:  
Sihteeri: Hugo Tamm 
Varapuheenjohtaja: Pinja Koskinen 
Emäntä: Amanada Saukkonen 
Rahastonhoitaja: Simon Shiferaw 
 
 

ESITYSLISTA 

1. Kokouksen avaus 

− Puheenjohtaja avasi kokouksen 18:02 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

− Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Kokouksen järjestäytyminen 

− Kokouksen puheenjohtajana toimii Pinja Koskinen ja sihteerinä Hugo 

Tamm. 

4. Työjärjestys 

5. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

− Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

6. Kuulumiskierros 

− Kaikille kuuluu hyvää. 

TEEKKARIEN LVI-KERHO ry 

HALLITUKSEN KOKOUS 8/2023 

7.8.2023 Klo 18:00, Otaniemi & Teams 

 



7. Ilmoitusasiat 

− Risto Kososelta oli tullut viesti diplomityöpaikasta, välitetään se 

eteenpäin sähköpostilistalle ja telegramiin: 

8. Talousasiat 

a. Vuju sponsoreiden laskutus 

− Onko jo laskutettu kaikki vai mikä tilanne? 

− Kaikki laskutettu. ”RIL” ei kai ole vielä maksanut. 

b. Vappuboolista odotetaan maksuja 

 
9. Tulevat tapahtumat 

a. Kesäpäivät 

− Mitä maksaa kaiken kaikkiaan? (Aleksi/Katja) 

− 1500e 

− Onko paikat täynnä, pitääkö mainostaa lisää? Olisi hyvä saada 
varasijoillekin porukkaa koska aina joku peruu... 

− 17 / 20 ilmoittautunut 
b. Climecon excu siirretty syksylle 

− Onko edistynyt? (Joonas?) 

− “Palataan asiaan syksyllä” 
c. Paneeli tapahtuma siirretty syksylle (LIVIN ja TEK:in alumnit) 
d. VVS-Träff siirretty syksylle 
e. Energiasauna 12.9. 

− LVK:n kanssa yhteinen, molemmilta firma sponssaamassa. 
f. Vuosijuhlat 16.9. 
g. Kotimaan pitkä 20. – 22.9 

− Mikä tilanne? 

− Excergia tervetulleita? 

− Mainostus pitää aloittaa pian, jotta saadaan ihmiset varaamaan 
kalenterista toi ajankohta! 

10. Sisäasiat 

a. LVI-oluet 

− Ei tilata 
b. Vujutilanne 

− Sponsorit kasassa 

− Tärkeä osallistua vujujen kokoukseen, joka on 16.8. klo 18 

c. Esittelypostaus Katja 

− Tehdään vasta syksyllä, kun ajankohtaisempaa silloin 
f. ISH-lehti 



− Mikä tilanne laskutusten kanssa? Miten lopulta budjetin ja menojen 
kanssa meni? 

− ISH-laskut hoidettu. 

− Budjettia jäännyt yli 438e 

− Paino + graaffinen suunnittelu = 1200e 

− Hyvää palautetta tuli! 
 

11.  Ulkoasiat 

12.  META 

13.  Fukseille / maisterin aloittaville ohjelmaa 

− Otasuunnistus, energiasauna 

14.  Seuraava kokous tiistaina 5.9 klo 18.00 

− Syyskuun alkupuolella, ennen vujuja 

15.  Kokouksen päättäminen  

− Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.29 

 

VAKUUDEKSI 

 

______________________________                  ________________________________ 

Pinja Koskinen, varapuheenjohtaja                       Hugo Tamm, sihteeri 

 

 

______________________________ 

Simon Shiferaw, rahastonhoitaja 

 
 

 

 

 


